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Kontrolní výbor Zastupitelstva města Beroun 
 
 
 
 

Zápis č. 3/2019 

ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 18. 3. 2019 od 16:00  
v budově Městského úřadu Beroun, Husovo nám. 68, Beroun-Centrum 

 
 

 

Přítomni:  
 
Členové výboru: Zdeněk Bydžovský, Mgr. Michal Štorkán, Ing. Martin Dolejší, Josef Pavlis 
 
Omluven: Ing. Petr Veselý 
 
Zapisovatelka: Blanka Palivcová 
Ověřovatel: Josef Pavlis 
 
Program jednání: 
 
 1.  Zahájení 
 2. Kontrola společnosti ARRIVA  
 3. Formální kontrola plnění usnesení RM z 6. 3. a 20. 3. 2019 
  
 

 
 

Jednání 
 

K boru 1 – Zahájení 
 
Jednání výboru zahájil a dále řídil jeho místopředseda Zdeněk Bydžovský. Ověřovatelem 
zápisu určil pana Josefa Pavlise. 
 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení:  Kontrolní výbor schvaluje program jednání. 
Hlasování:  4 pro – 0 proti – 0 zdržel se  
 
K bodu 2 - Kontrola společnosti ARRIVA 
 
Kontrolní výbor zahájil kontrolu optimalizace evidence podnětu občanů a způsobu výkonu 
kontroly nakládání s dotacemi na provoz hromadné dopravy – ARRIVA.  
Předmětem kontroly je vývoj mezd řidičů MHD od roku 2016 do roku 2018 (linky A, B, C, H), 
dále výroční zprávy společnosti a možnost úpravy/doplnění Smlouvy o veřejných službách 
k zajištění dopravní obslužnosti města Beroun a Králova Dvora městskou autobusovou 
dopravou (dále jen Smlouva), jejíž platnost končí 31. 12. 2020. K tomuto bodu programu byl 
pozván místostarosta Ing. Michal Mišina a vedoucí odboru dopravy Mgr. Miroslav Jerling. 
K provozování městské hromadné dopravy firmou ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY s.r.o. vedoucí 
odboru dopravy uvedl, že tato firma dříve pod názvem Probobus, s. r. o., provozuje MHD již 
více než 20 let. S firmou a jejím vedením jsou dobré zkušenosti, stížnosti na jednotlivé řidiče 
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či služby jsou pouze výjimečné. Při proplácení faktur jsou sledovány údaje na fakturaci, aby 
odpovídali podmínkám Smlouvy. Dochází k nerovnoměrnému čerpání pouze u položky 
„dotace občanům na MHD“ což je sleva pro důchodce. Na tuto položku se každoročně 
připravuje 700.000 Kč, ale často nebývá zcela vyčerpána, neboť čerpání je závislé na počtu 
důchodců, kteří se v tom kterém roce rozhodnou slevy využívat. V loňském roce došlo 
k malému čerpání hlavně z důvodů, že byla poskytována přeprava všech cestujících zdarma 
po dobu 4 měsíců, proto se důchodcům nevyplatilo si slevu kupovat.  
K cenové problematice uvedl, že firma patří ve srovnání s ostatními k nejlevnějším, neboť 
v minulosti (asi před 8 lety) město stál 1 km cca 36 Kč a u jiných firem to bylo asi o 3 Kč více. 
V současné době vychází 1 km jízdy na cca 39 Kč, ale dle dostupných informací jiné firmy 
účtují až 46 Kč za jeden km. 
V současné době se připravuje vzhledem k dosavadním dobrým zkušenostem podepsání 
nové Smlouvy na dalších 5 let podle pravidel a podmínek Evropské unie. Připravuje se 
zveřejnění záměru podepsat Smlouvu ve věstníku EU, kde musí být záměr 1 rok zveřejněn a 
pokud se nepřihlásí jiný zájemce, může se po roce podepsat nová Smlouva na dalších 5 let. 
Současně probíhají jednání se Středočeským krajem o zařazení okresu Beroun do systému 
Pražské integrované dopravy. Termín není dosud stanoven. Pokud by k němu došlo dříve, 
nežli dojde k podepsání nové Smlouvy na dalších 5 let, tak by se Smlouva již 
nepodepisovala a poskytování služby by přešlo na Středočeský kraj, který by našeho 
dopravce převzal a zajišťoval MHD společně s příměstskou dopravou, kterou také provozuje 
ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY, s. r. o.  
Bylo domluveno, že místostarosta Ing. Michal Mišina zajistí výroční zprávy za rok 2016, 2017 
a 2018 a kontakt na pracovníka odboru dopravy Krajského úřadu STČ kraje.  
 
Usnesení:  Kontrolní výbor žádá pana místostarostu o zajištění výročních zpráv a  
  kontaktu na odboru dopravy Krajského úřadu STČ kraje. 
Hlasování:  4 pro – 0 proti – 0 zdržel se  
 
 
K bodu 3 – Formální kontrola plnění usnesení RM z 6. 3. a 20. 3. 2019 
 
Členové kontrolního výboru berou na vědomí informaci o plnění usnesení RM zaslanou paní 
Pinkasovou. Pan Bydžovský vznese dotaz u paní Pinkasové na systém plnění úkolů 
vyplývajících z usnesení RM a ZM. 
 
Závěrem konstatují, že neshledali formální závady.  
 
Usnesení: Členové kontrolního výboru souhlasí s dotazem. 
Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
V 17:00 odešel ze zasedání pan Josef Pavlis. 
 
Jednání bylo ukončeno v 17:15. 
 
  
Zapsala: Blanka Palivcová 
 
Ověřil: Josef Pavlis 
 
Předseda výboru: Zdeněk Bydžovský 


